
Bestyrelsesmøde 01.09.2022  
Marienlystvangen afd. 20 Østjysk bolig 

_____________________________________________________________________ 

Tilstede: 

BØ, BG, KAT, Jan, Gry nr. 141 

 

Gennemgang af referatet fra sidst: 

Ref. Er gennemgået. 

 

Fra ØB: 

• ØB forbliver under administration af Lejerbo foreløbig – der kommer information fra ØB til alle lejere senere. 
Se evt. ØB’s hjemmeside for info.  

• Håndværkerafdelingen i ØB er nedlagt. Håndværkerhjælp vil fremover blive købt eksternt.  
• Indkaldelse og materiale vedr. Afdelingsmødet 6/9 er modtaget. 
• Vi afventer fortsat svar på, hvor vores invertere mon befinder sig. 
• Den sociale vicevært bevilges penge til forplejning til Landsbymødet 3/10 

 

Opgaveopfølgning: 

• Der er indgået en serviceaftale med Electrolux vedr. vaskemaskinerne for de næste 3 år for at minimere 
udgifterne. 

• Moduler til batteriet i fælleshuset kan ikke skaffes – vi afventer situationen. 
• FAQ afventer. 
• Indhegning af storskrald – afventer ny bestyrelse. 

 

Økonomi: 

• Gry og BØ har været til budgetmøde i ØB.  Budgettet gennemgås på Afdelingsmødet 6/9 2022. 
• Økonomien ser tilfredsstillende ud. 

 

Fælleshusudlejning: 

Fælleshuset har ikke været udlejet i perioden. 

 

Beboerhenvendelser: 

Der har ikke været nogle beboerhenvendelser i perioden.  

 



 

Udvalg: 

Velkomstudvalget (CWP og Gry) byder den nye nabo i nr. 165. 

Grønt udvalg – græsslåning kører som planlagt.  

 

Eventuelt: 

Pas på de små, sorte bokse på lamperne under græsslåning. 

 

Næste møde: 

Næste møde aftales af den nye bestyrelse. 

 

Referent: Gry, nr. 141 

 


